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Referat bestyrelsesmøde  
Mødedato: 29. august 2023 kl. 9.00  

Mødested: Salonen 

Tilstede: Erik, Kirsten, Anne, Lasse, Hanne, Sussie og Mary 

Afbud: Birgitte, Birte E., Inge 

Referent: Mary 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Sparekatalog fra Fredericia Kommmune kommer først på dagsordenen 

Beslutning: 

2. Sparekatalog fra Fredericia Kommune - vedhæftet referatet 
Sparekataloget indeholder tre punkter som direkte vedr. Seniorhuset og bestyrelsen. Vi gennemgik 

de tre punkter. 

Seniorrådet har inviteret Brugerpanelet til 5 forskellige høringsmøder i løbet af uge 36. Vi er invite-

ret til den 5. september. Mary holder ferie i den uge og kan ikke deltage. 

Beslutning: Mary laver et udkast til høringssvar inden 1.9., det sendes til godkendelse hos resten af 

bestyrelsen. 

Kirsten og Erik deltager i Seniorrådets møde den 5. september. 

3. Opfølgning på temamøde 27. juni 
Opsamling og program er medsendt dagsordenen. 

Beslutning: 

Vi udsætter drøftelsen til mødet i oktober. Dog vedtog vi at Sussie fremover skal være ordstyrer på 

møderne. 

4. Status på økonomi 
Kasserer forelægger regnskab, herunder status på tilskud fra foreninger og fonde. 

• Info-skærme 

• Træningsudstyr 

• Info-hjørnet 

 

Beslutning: 

P.t. har vi ca. 83.000 kr. i banken, men mangler at betale regning på info-skærmene. Så beholdnin-

gen er ca. 40.000 kr. Tilskuddet til træningslokalet er ikke udbetalt og udstyret er heller ikke ind-

købt endnu. Status er taget til efterretning. 

5. Indkomne sager til drøftelse og evt. beslutning 
Sager som er besluttet pr. mail i perioden mellem maj og august mødet.: 
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• Tegnsprogsforeningens anvendelse af Seniorhuset – beslutning taget pr. mail.  

Beslutning: Et flertal har godkendt, at Tegnsprogsforeningen kan anvende lokalerne. Sussie 

afgør, om der skal gives kontorplads til den administrative medarbejder i personalekonto-

rerne. 

• Henvendelse fra Aktivitetsforening om at sammenlægge Mad og Musik og åbent hus. 

Beslutning: Et flertal i bestyrelsen har besluttet at sige nej tak, men alle er velkomne til 

åbent hus. 

6. Orienteringssager 
Årshjulet    

• Status åbent hus – foreløbig v. Mary, Anne, Hanne og Inge 

Lasse og Kirsten er indtrådt i arbejdsgruppen. Der er møde i gruppen 30.8. og det går plan-

mæssigt. Foreningerne får en reminder om tilmelding. 

 

• Caféudvalget v. Hanne – næste møde 11.9. 

• Informationen v. Mary  

Flere af de nye er faldet fra af forskellige årsager. Så vi mangler stadig nye. Sussie har be-

mandet Informationen flere dage i ugen. Bestyrelsesmedlemmer opfordres til at kigge 

bagud i egen forening og der er nogen interesserede. 

• Skabe i fælleskontoret og i kælderen til fotoklubben v. Mary 

Skabe er indkøbt – to til Ældresagen og to til SAF. Fotoklubben aftaler selv med Henning. 

• Træningskøkkenet v. Anne – retningslinjerne vedhæftet dagsorden 

• Personalet v. Sussie 

Personalet er orienteret om sparekataloget og stemningen er ikke i top. 

• Seniorråd v. Birte E. – intet 

• Fælles formandsmøder – intet sommerferie 

7. Ris og ros kassen 
• Postkassen var tom. 

• På det seneste møde, lå der en seddel i ”ris og ros”-kassen, omhandlende en utilfredshed 

med kvaliteten af den kage, der var blevet serveret en søndag. Sedlen var underskrevet ”Os 

Alle”. Ældresagen havde været vært ved det pågældende arrangement. Derfor kontaktede 

vi Ældresagen for at få en dialog om, hvad vi kunne gøre bedre en anden gang. Men det vi-

ste sig, at klagen tilsyneladende ikke var fra ”alle”, da Ældresagens formand blev meget for-

tørnet over at blive taget til indtægt for en generaliseret og anonymiseret holdning. Her-

med afslutter vi sagen. 

8. Evt. 

9. Næste møde  
24. oktober kl. 9.00 


